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Geacht College, 

 

Op 24 juli 2018 werd volgens een uitspraak van Rechtbank Limburg ( ECLINL:RBLIM:2018:7066) geoordeeld 

dat de Gemeente Maastricht tekort schiet op diverse punten bij de gemeentelijke zorg Wmo.  De rechter 

oordeelde dat de gemeente Wmo-besluiten baseert op onvoldoende en onzorgvuldig onderzoek. 

Er is vaker sprake van dat er helemaal geen onderzoek heeft plaatsgevonden en dat de gemeente zich 

baseert op een eerder afgegeven (oude) indicatie op grond van Awbz. Inzicht in de huidige noodzakelijke 

ondersteuningsbehoefte van zorgaanvragers ontbreekt daardoor volledig. Verder wil de gemeente mensen 

verplichten om op zoek te gaan naar vrijwilligers voor de benodigde begeleiding. De rechtbank oordeelde 

dat zo’n standpunt onhoudbaar is. Verder stelde de rechter dat de gemeente zich terughoudend moet 

opstellen in hun oordeel over de kwaliteit/zorg/ondersteuning die een persoon via zijn PGB kiest. 

Gezien het feit, dat de uitvoering van de Wmo een heel belangrijk punt van Partij Veilig Maastricht is, willen 

wij onderstaande vragen aan u voorleggen: 

 

1. Bent u op de hoogte van de bovengenoemde rechterlijke uitspraak? Indien ja, herkent u zich in de 

daarin genoemde tekortkomingen? 

 

2. Hoeveel bezwaarschriften m.b.t. de Wmo zijn  er in 2017 ingediend? 

 

3. Hoeveel van deze bezwaarschriften zijn gegrond verklaard? 

 

4. Hoeveel juridische procedures m.b.t. de Wmo-uitvoering zijn er tegen de gemeente Maastricht 

ingediend? 

 

5. In hoeveel van deze procedures is de gemeente Maastricht in het ongelijk gesteld? 

 

6. Wat zijn de kosten van al deze juridische procedures rondom de Wmo-uitvoering? 

 

7. Bent u het met ons eens, dat er extra aandacht moet komen voor een correcte en snelle 

afhandeling van Wmo-aanvragen en dat er altijd voldoende onderzoek dient plaats te vinden? 

 



8. Bent u het met ons eens, dat het onaanvaardbaar is om mensen die afhankelijk zijn van Wmo-zorg 

te verplichten om zelf vrijwilligers te zoeken voor de benodigde begeleiding? 

 

9. Bent u het met ons eens dat vrijwilligers niet altijd over voldoende kennis beschikken om 

professionele begeleiding te kunnen geven aan Wmo-cliënten? 

 

10. Welke maatregelen gaat het college op korte termijn treffen om de tekortkomingen bij de 

uitvoering van de Wmo-zorg op te lossen? 

 

Partij Veilig Maastricht roept het college op om z.s.m. met oplossingen te komen voor deze kwetsbare 

doelgroep die onze hulp hard nodig heeft. 

 

Met vriendelijke groet,  

Namens Partij Veilig Maastricht; 

Tiny Meese - fractievoorzitter 

 

 


